
 

Aanwezigen 

Voorzitter: Emile Karregat (Edam-Volendam) 

 

De leden: Werner Koster (Aalsmeer), Elian van Nunen (Almere), Kees Noomen (Amstelveen), 

Annemieke Raad (Beverwijk), Willem Pel (Blaricum), Willem van Es (Diemen), John Cocu 

(Flevoland), Franco Achtien (Flevoland), Niels de Jager (Gooise Meren), Arwen Scholten 

(Haarlem), Theo Breedijk (Heemskerk), Vanessa Storm (Heemstede), Rutger Rebel (Huizen), 

Alexander Bakker (Landsmeer), Ellen van Dorst (Laren), Daniëlle van der Raad (Lelystad), 

Marc Hanou (Noord-Holland), Rob Monen (Oostzaan), Gonny Meesters (Ouder-Amstel), Jack 

Zwarthoed (Uithoorn), Joost Bleekman (Velsen), Harm Steenkamp (Wijdemeren), Karen 

Schoonheim (Wormerland) en Anna de Groot (Zaanstad). 

 

Secretaris: Arjen Overbeek en Danique Krikke (ondersteuning Raadtafel) 

 

Afwezigen met bericht 

Hilversum, Bloemendaal, Waterland en Uithoorn 

 

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter meldt dat de leden uit Hilversum, Bloemendaal, Waterland en Uithoorn 

verhinderd zijn door (extra) raadsvergaderingen.  

 

Op dinsdag 11 juli vindt de jaarlijkse State of the Region plaats. In navolging op de State of 

the Region is het voorstel om op 12 of 13 september een avond te organiseren om verder met 

elkaar door te spreken over de inhoud. Beide data worden niet als probleem gezien bij de 

aanwezige raden- en Statenleden. Wanneer de locatie, datum en tijd (avondbijeenkomst) 

bekend zijn, worden alle raads- en Statenleden en collegeleden voor deze bijeenkomst 

uitgenodigd. 

 

2. Terugkoppeling MRA Raadtafel 14 maart 2023 

De terugkoppeling wordt zonder opmerkingen en aanpassingen vastgesteld.  
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3. Bespreking evaluatie overgangsjaar 2022 implementatie 

Samenwerkingsafspraken 

De samenwerkingsafspraken beschrijven hoe de deelnemers in de MRA  met elkaar 

samenwerken. In het kader van de evaluatie van de implementatie van de 

samenwerkingsafspraken tijdens het overgangsjaar wordt gevraagd naar de ervaringen van 

de Raadtafel. Hiervoor zijn vijf vragen opgesteld (bijlage 3).  

 

Naar aanleiding van het te voeren gesprek langs de vragen wordt een korte memo gemaakt, 

welke wordt voorgelegd aan de Raadtafel van 20 september a.s. Mochten er na deze avond 

nog aanvullingen zijn die de werkzaamheden van de Raadtafel en haar leden aangaan , dan 

kunnen deze per email aan de secretaris worden gestuurd.  

 

Bijlage 6a van de Algemene Vergadering van 23 juni a.s., die is nagezonden, wordt kort 

toegelicht. Mochten er aanpassingen worden voorgesteld op de Samenwekingsafspraken 

dan zal de Raadtafel op basis van de vastgestelde afspraken haar adviesrol vervullen.   

 

• Ervaringen van de Raadtafel met het proces rond de voorbereiding en vaststelling van 

de MRA Termijnagenda 

De Raadtafel is positief over het proces rondom de Termijnagenda in de Raadtafel. Men vindt 

het prettig om vooraf te worden meegenomen. Dat geldt ook voor de raden en Staten. De 

Termijnagenda wordt duidelijk gezien als instrument om de raden en Staten te informeren 

over wat wanneer plaatsvindt. De activiteiten in de Termijnagenda zijn gebaseerd op de 

onderwerpen uit de MRA Agenda. Dit document is in vele raden en Staten gebruikt om een 

inhoudelijk gesprek over de MRA te voeren. In diverse raden is het stuk alleen ter 

kennisname ingebracht en of gebruikt voor de eigen planning door de agendacommissie of 

het presidium. 

 

• Wensen en opvattingen traject bij de MRA Termijnagenda 

De meningen over het continueren van het traject van wensen en opvattingen bij de 

termijnagenda lopen uiteen. Eerder heeft de Raadtafel hierover gesproken. Enerzijds heeft 

dit traject goede gesprekken opgeleverd tussen de leden van de raad en Staten en de 

colleges, anderzijds is het in de praktijk moeilijk gebleken om de discussie te voeren over een 

planning en haar opzet in plaats van de inhoud. Hierdoor hebben veel raden en Staten ervoor 

gekozen geen wensen en opvattingen ingediend. Het traject van wensen en opvattingen is 

door verschillende raden vertaald naar vragen en verzoeken aan de eigen colleges, in plaats 

van wensen en opvattingen voor het MRA bestuur. 



 

  

• Ervaringen van de Raadtafel met het proces rond de voorbereiding en vaststelling van 

de MRA voortgangsnota 

De Raadtafel is positief over het proces van de voortgangsnota. In de vorige vergadering van 

14 maart 2023 zijn al verbeterpunten meegegeven over dit document. Aangezien dit 

document, in tegenstelling tot de termijnagenda, in gaat op de inhoud en een stand van 

zaken over het afgelopen jaar geeft, was dit een goed aanknopingspunt om een gesprek te 

voeren met het eigen college.  

 

• Wensen en opvattingen traject MRA voortgangsnota 

De Raadtafel onderschrijft het belang van een traject van wensen en opvattingen bij de 

voortgangsnota. De Voortgangsnota biedt inhoudelijke aanknopingspunten voor het 

gesprek met het eigen college, en is een goede manier om de controlerende taak van de 

raden en Staten uit te voeren.  

 

Het gelijktijdig behandelen van de wensen en opvattingen van de Voortgangsnota, de start 

van de nieuwe MRA Agenda en de verkiezingen van raden en Staten zorgden enerzijds tot 

onhelderheid over de vraag hoe om te gaan met het document in de raden, anderzijds was 

het een welkome aanvulling voor de nieuwe Staten en veel raadsleden om meer ‘grip’ te 

krijgen op wat er binnen de MRA samenwerking gebeurt in aanloop tot het gesprek van de 

nieuwe MRA Agenda. 

 

Meegegeven wordt dat in de aanbiedingsbrief van zowel de Termijnagenda als de 

Voortgangsnota meer helderheid wordt verschaft wat aan de raden en Staten wordt 

gevraagd; Wat is dit voor document, welk doel heeft het en waarom wordt er iets gevraagd?  

 

• Overige ervaringen Raadtafel in relatie tot de implementatie van de 

samenwerkingsafspraken 

De Raadtafel is positief over de werking van de Raadtafel. Dit mede gelet op de periode van 

twee verkiezingen en daarmee nieuwe raden en Staten, waarin de Raadtafel volwassen werd. 

De aanwezigen zien deze adviescommissie, die zich richt op proces en procedures om de 

raden en Staten bij de inhoud van de MRA samenwerking te betrekken, als een nuttige 

instrument.  

 

Hoe er gekomen wordt tot een advies in de Raadtafel is een punt van aandacht. Voorgesteld 

wordt de memo ‘werkwijze Raadtafel’ van december 2021 op dit punt te verduidelijken / aan 

te vullen met een passage hoe binnen de Raadtafel te komen tot een advies aan het bestuur. 



 

Dit wordt aangevuld op basis van hetgeen dat is besproken in de eerste Raadtafel 

bijeenkomsten en de ervaring die de Raadtafel heeft opgedaan. De secretaris komt met  een 

aanvulling in de memo op dit punt. 

 

Tot slot. Op de vraag ‘welke vragen zouden volgens u als Raadtafel aan raden en Staten 

moeten worden gesteld?’ ziet de Raadtafel graag dat de volgende vragen worden 

voorgelegd:  

• Wat is uw ervaring met de MRA Raadtafel? 

• Hoe ervaart u de terugkoppeling vanuit de Algemene Vergadering van de MRA? 

 

De voorzitter concludeert dat de leden over beide instrumenten, Termijnagenda en 

Voortgangsnota, positief zijn. Het heeft bijgedragen aan het eerder en beter betrekken van 

de raads- en Statenleden bij de onderwerpen die spelen binnen de MRA samenwerking. 

Het traject van wensen en opvattingen voor de Voortgangsnota wenst men graag in stand te 

houden. Daarbij dient wel bij de aanbieding aan raden en Staten helderheid te worden 

gegeven waarom dit wordt voorgelegd (het is een stand van zaken) en wat aan raden en 

Staten wordt gevraagd. 

 

Voor het wensen en opvattingen traject van de termijnagenda ligt dit anders. Eerder is 

hierover in de Raadtafel gesproken. Hoewel de meningen uiteenlopen, is er wel consensus 

om hiervoor een ‘lichtere’ vorm te kiezen, die niet afdoet aan de mogelijkheid tot het voeren 

van een goed gesprek. Meer helderheid bij de aanbieding en actief en gericht aanbieden aan 

presidia of agendacommissie (lokaal, provinciaal en deelregionaal) kunnen helpen om met 

het instrument van de termijnagenda het gesprek tussen raden en Staten en college beter te 

kunnen plannen en voorbereiden. 

 

Op basis van dit gesprek zal de voorzitter samen met de secretaris een korte memo met 

enkele voorstellen opstellen. Deze zal worden besproken tijdens de Raadtafel van 20 

september a.s.  

 

4. Ongevraagd advies 

Er is onder de leden geen behoefte voor een ongevraagd advies.  

 

5. Eerstvolgende vergaderdata 

Op 4 juli wordt de jaarlijkse Raadtafel, inclusief plaatsvervangers, georganiseerd. Deze vindt 

plaatst in het provinciehuis van Flevoland. Stephanie Onclin, lid van het MRA Bestuur met de 



 

portefeuille raden, Staten en governance, heeft een verzoek gedaan om hierbij aanwezig te 

zijn. De Raadtafel gaat hiermee akkoord.  

 

• 4 juli 2023  Extra Raadtafel  Provinciehuis Flevoland 

• 20 september 2023 Raadtafel MRA Bureau, Amsterdam-Noord  

 

6. Rondvraag en sluiting 

De voorzitter sluit zonder rondvraag de vergadering om 20.56 uur. 

 


